
Rondvraag Gedeputeerde Rommel betreffende Ammoniak

Woensdag 17 november vernamen wij via KRO/NCRV informatie over ammoniakuitstoot van 
cacaofabriek Aurora in Zaandam. Deze fabriek blijkt een uitstoot te hebben van 59 ton ammoniak per 
jaar terwijl deze emissie niet was geregistreerd.  Heeft u dat ook vernomen?

Heeft deze fabriek een geldige NB vergunning? 

Op welke N2000 natuurgebieden heeft de uitstoot van deze fabriek invloed? 

Wat betekend dit voor de gebiedsprocessen rond die N2000 gebieden?  

Zijn er meer cacaofabrieken waarvan de stikstofuitstoot tot heden niet is meegerekend en zo ja 
welke actie gaat u ondernemen om de uitstoot in beeld te krijgen?
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